
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 344 af 1. marts 2021 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Christian Vig Houe 
  

17. marts 2021 
J.nr. 2021 - 2157 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 344

Offentligt
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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor mange gange i henholdsvis 2017, 2018, 2019 og 2020 Skatte-

forvaltningen har bedt udenlandske selskaber som ejer et dansk selskab om oplysninger 

vedrørende de udenlandske selskabers reelle ejere, herunder via brug af reglerne for be-

kæmpelse af hvidvask? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Skattestyrelsen: 

 

”Skattestyrelsen foretager ikke registrering, når der i forbindelse med en kontrol indhen-

tes oplysninger om reelle ejere hos udenlandske selskaber, der ejer andele i et dansk sel-

skab. Skattestyrelsen har derfor ikke mulighed for at opgøre, hvor mange gange styrelsen 

har anmodet om sådanne oplysninger.” 
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